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P R O T O K Ó Ł  Nr 25/09 

 z posiedzenia Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji 

odbytego w dniu 9 grudnia 2009 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Przedstawienie planu modernizacji Gminnego Ośrodka Kultury w Sieroszewicach. 

5. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy Sieroszewice na 2010 rok w zakresie kultury, 

oświaty, zdrowia, pomocy społecznej i promocji.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieroszewice na 2010 rok. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1) Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała przewodnicząca – pani Krystyna Kois-

Jaźwiec o godzinie 12:05. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy członkowie. Lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) Porządek posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

Ad. 3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

Ad. 4) Pani Przewodnicząca Komisji – poinformowała członków Komisji, że miała okazję 

zapoznać się z planem modernizacji GOK w Sieroszewicach. „Dobrze byłoby, aby 

członkowie Komisji zapoznali się z projektem, w celu wprowadzenia ewentualnej korekty.” 

 

Na posiedzenie komisji został zaproszony dyrektor GOK – p. Jerzy Pawłowski.  

 

Pan Jerzy Pawłowski – dyrektor GOK w Sieroszewicach – przedstawił członkom Komisji 

koncepcję modernizacji GOK w Sieroszewicach, przekazując im jeden egzemplarz projektu, 

w celu zapoznania się z nim.  

Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem do dyrektora – co jest 

przewidywane w zakresie tego projektu, jaki będzie efekt i jakie koszty? 

Pan Jerzy Pawłowski – „Warunki lokalowe nie są najlepsze, przychodzi do nas mnóstwo 

dzieci. W tej chwili dysponujemy jedną malutką salą, nie ma szansy, aby prowadzić zajęcia 

równocześnie. Poza tym zlokalizowanie biura dyrektora jest takie, że najpierw trzeba przejść 

przez inne pomieszczenie, gdzie odbywają się próby i zajęcia muzyczne. W przypadku 

prowadzenia rozmów telefonicznych musimy prosić, żeby zajęcia były ciszej i żeby nie grać 

na pianinie. Kolejny element jest taki, że p. księgowa nie ma gdzie pracować. Nie ma swojego 

pomieszczenia, pracuje w bibliotece, czasami nawet przy jednym stoliku z dziećmi. Bywa 

również tak, że gdy ma do zrobienia coś precyzyjnego, to zabiera to do domu. Następna 

sprawa to niebezpieczne schody, na co już wielokrotnie zwracali uwagę strażacy. 

Przewidziane jest to w przeróbce, zostałoby to wykonane kosztem kawałka szatni.  

To wszystko dotyczy przedniej części projektu. Z kolei jeśli chodzi o drugą część, czyli 

fragment metrażowy, który został za częścią dobudowaną. Jest to miejsce, które można jak 
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najbardziej rozbudować, jako element schowka i zaplecza do sceny. Wszystko do tej pory jest 

magazynowane na scenie. Część krzeseł wynosimy do góry, stoją też na holu  

i w pomieszczeniu, gdzie odbywają się zajęcia. Jeżeli chodzi o sprzęt, to biegamy z nim  

z góry na dół, ponieważ nie wiadomo, co z nim zrobić. Następny element jest taki,  

że w momencie wynajęcia sali, nie mamy możliwości wejścia do piwnicy, w celu regulacji 

pieca. To rozwiązanie przewiduje wejście od zewnętrznej strony, udostępniając tym samym 

do wypożyczeń pomieszczenie, którego brakuje w tej chwili. Tak to wygląda pokrótce, jeżeli 

chodzi o wizualne przedstawienie projektu.” Dodał, że główne wejście byłoby wysunięte  

o 3,40 m z wykorzystaniem na 2 biura, dla dyrektora i p. księgowej. W ten sposób zyskujemy 

większe pomieszczenie do ćwiczeń, poprzez połączenie dotychczasowego biura dyrektora  

z pomieszczeniem obok.     

Pani Przewodnicząca Komisji – „Jeśli chodzi o prowadzenie zajęć dla dzieci, to rozumiem, 

że korzyść polega tylko na tym, że zyskują większe pomieszczenie?” 

Pan Jerzy Pawłowski – odpowiedział, że tak. Dodał, że w dotychczasowym pomieszczeniu 

trudno cokolwiek zrobić. „W wyniku modernizacji, obiekt otrzymałby inny kształt 

architektoniczny. 

Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała, jak wyglądają koszty, jeżeli chodzi o 1 i 2 część, 

czy jest jakiś podział? 

Pan Jerzy Pawłowski – „Pierwsza część jest określona na kwotę 126 tys. zł zgodnie  

z kosztorysem, jednak zasięgnąłem opinii budowlańca i według jego obliczeń mogłaby 

sięgnąć kwoty 180 tys. zł., a więc różnica jest dosyć duża. Całość składa się z 3 części – 

przód 126 tys. zł., część 2, czyli tył 187 ty. zł. plus docieplenie całego budynku – 240 tys. zł. 

łącznie z kosztem założenia rynien i parapetów. Należy również dokonać modernizacji  

w zakresie instalacji elektrycznej, z uwagi na podniesienie mocy pobieranej – co wiąże się  

z opracowaniem oddzielnego projektu. Całkowity koszt szacuje się na kwotę 630 tys. zł. 

łącznie z rezerwą inwestycyjną, która zaplanowana została w kwocie 30 tys. zł. Dopiero po 

wykonaniu docieplenia budynku całe ogrzewanie będzie funkcjonować poprawnie, z uwagi 

na to, że moc grzejników została przewidziana na obiekt ocieplony. Nie ukrywam, że bardzo 

liczę na Komisję Kultury…, która jest najbliżej tej instytucji.” 

Pan Wójt – zapytał, czy 1 etap zakłada ocieplenie stropu? 

Pan Jerzy Pawłowski – odpowiedział, że tak.  

Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała, czy jest możliwość pozyskania dofinansowania na 

modernizację GOK ze środków unijnych?  

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że jeżeli chodzi o pieniądze unijne, to jest to za mała skala. 

Wyjaśnił, że koszt modernizacji szacowany jest poniżej miliona, a programy są dostępne przy 

kwocie ok. 10 mln zł. „O finansowaniu będziemy mówić później przy omawianiu projektu 

budżetu, bo teraz zapoznajemy się z koncepcją, chociaż ja zapoznałem się już wcześniej  

i uważam, że jest to interesujące rozwiązanie zarówno pod względem architektonicznym  

i funkcjonalnym. Będzie to podzielone na 3 etapy – dobudowanie magazynu z tyłu, 

termomodernizacja obiektu i w związku z tym wydatki będą dość duże. W pierwszym etapie 

skupilibyśmy się na wykonaniu przedniej części budynku.” 

Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem, czy w przyszłorocznym budżecie 

są zaplanowane dodatkowe środki na ten cel? 

Pan Wójt – odpowiedział, że będzie o tym mowa przy omawianiu budżetu. „Planujemy 

dotację dla GOK w kwocie 290 tys. zł., czyli wzrost o 20% z myślą o tym, aby część tych 

pieniędzy przeznaczyć na rozpoczęcie prac, przygotowanie dokumentacji i ewentualnie 

chcielibyśmy skorzystać z LEADERA i „Odnowy wsi” te pieniądze mogą być jak najbardziej 

na to przeznaczone. Wtedy musimy podjąć decyzję – jeżeli gmina będzie składać wniosek, to 

nie będzie w przyszłości możliwości złożenia drugiego wniosku, ponieważ środki są 
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ograniczone. Mamy milion zł. na 2010 rok na „Odnowę wsi” w ramach LEADERA. Na dzień 

dzisiejszy nie zostały jeszcze ogłoszone ‘Małe granty’.” 

Pan Jerzy Pawłowski – „Rozmawiałem z projektantem i istnieje taka możliwość,  

że gdybyśmy zaczęli opracowywać ten projekt w tym roku to moglibyśmy przeznaczyć na to 

pieniądze z oszczędności z tego rocznego budżetu. Jeżeli okazałoby się, że inwestorem będzie 

Urząd Gminy, to GOK i tak może zamówić projekt, tylko kwestia tego, kto zapłaci.” 

Pan Wójt – „Nie wiadomo jeszcze, kto będzie składał wniosek o dofinansowanie, bo to 

zależy od innych spraw. Może gmina też będzie składać wniosek do LEADERA, a jest 

możliwość złożenia tylko jednego.” 

Pan Jerzy Pawłowski – „Myślę, że nie będzie błędem, jeżeli my będziemy finansować 

dokumentację, a później inwestorem będzie Urząd Gminy, bo już nie raz tak było 

praktykowane.” Zwrócił uwagę, aby rozważyć problem, czy przygotowywać projekt na 

całość, czy na każdy etap oddzielnie.  

Pan Wójt - „Na razie mówimy o pierwszym etapie – jest na to akceptacja Komisji i można 

przygotować projekt całościowy.” 

 

O godz. 12:55 p. dyrektor GOK opuścił posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 5) Pan Wójt – omówił projekt budżetu gminy na 2010 rok. „Dochody zostały 

zaplanowane w wysokości 22.731.532,00 zł., a wydatki w wysokości 31.496.335,00 zł. 

Deficyt nie będzie tak wysoki, ponieważ spodziewamy się dofinansowania na budowę 

kanalizacji – 4 mln zł., oraz 500 tys. zł. na „Odnowę wsi”. Jeśli doliczymy te dofinansowania, 

to zadłużenie wyniesie ok. 30% budżetu gminy.”  

Przedstawił wydatki w poszczególnych działach: 

- dział 801 Oświata i wychowanie – 11.289.479,00 zł., 

- dział 851 Ochrona zdrowia – 120.00,00 zł., 

    - rozdział 85153 Zwalczanie narkomanii – 40.500,00 zł., 

    - rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi – 79.500,00 zł., 

- dział 852 Pomoc społeczna – 4.683.012,00 zł., 

- dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 918.422,00 zł., 

    - rozdział 92105 Pozostałe zadania w zakresie kultury – 40.000,00 zł., 

    - rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby – 436.487,00 zł., 

    - rozdział 92116 Biblioteki – 284.266,00 zł. (wzrost o 16% do roku 2009), 

    - rozdział 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami – 40.000,00 zł., 

    - rozdział 92195 Pozostała działalność – 117.669,00 zł., 

- dział 926 Kultura fizyczna i sport – 1.352.942,00 zł., 

    - rozdział 92601 Obiekty sportowe – 1.257.842,00 zł., 

    - rozdział 92605 Zadania w zakresie kultur fizycznej i sportu – 73.100,00 zł., 

    - rozdział 92695 pozostała działalność – 22.000,00 zł. 

Przekazał informacje odnośnie inwestycji planowanych w roku 2010 w zakresie oświaty: 

- dokończenie budowy sali gimnastycznej w Wielowsi, 

- rozbudowa przedszkola w m. Latowice, 

- utworzenie szkolnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Strzyżewie – program    

„Radosna szkoła”, 

- utworzenie szkolnego placu zabaw przy Zespole Szkół w Sieroszewicach – program    

„Radosna szkoła”, 

- wykonanie projektu budowy przedszkola w Sieroszewicach, 

- wykonanie projektu budowy przedszkola w Strzyżewie.  

Pani Teresa Lemiesz – zgłosiła propozycję, aby w przyszłym roku zaplanować wyjazd Rady 

Gminy, Zespołu Pieśni i Tańca „Ołobok” oraz orkiestry dętej „Ołobok” do Sejmu. „Uważam, 
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że poseł Walkowski dopomoże w zorganizowaniu tego wyjazdu, zgodnie ze złożoną 

wcześniej propozycją. Myślę, że w ten sposób zaprezentowalibyśmy się jako gmina, byłoby 

to zaistnienie. Kończy się nasza kadencja i dobrze byłoby pojechać. Nie wiem, czy p. 
1
 

mówiła oficjalnie p. Wójtowi, że chce zrezygnować z funkcji kierownika Zespołu Pieśni  

i Tańca. Wydaje mi się, że wyjazd ten mógłby zachęcić członków zespołu do dalszej pracy. 

Ogromną startą byłoby rozpadnięcie zespołu, ponieważ jego dorobek jest bardzo duży. Wiele 

razy występował na dożynkach centralnych.” Zwróciła się do p. Przewodniczącego Rady, aby 

uzgodnił termin wyjazdu. 

Pani Przewodnicząca Komisji – wyraziła opinię, że jest przeciwna, aby przeznaczać środki 

w kwocie 20 tys. zł. na opracowanie projektu związanego z rozbudową biblioteki  

w Strzyżewie, zgodnie z wcześniej przyjętym wnioskiem radnego p. Jędroszki, dot. 

utworzenia przedszkola w budynku starej szkoły w Strzyżewie. Poinformowała o możliwości 

pozyskania środków na przystosowanie przedszkoli.  

Pan Wójt – wyjaśnił, że w starym budynku można byłoby zrobić przedszkole i bibliotekę, ale 

jest stanowisko wsi, aby utworzyć tam bibliotekę, natomiast przedszkole chcą mieć nowe.  

Pan Henryk Przybylak – zabrał głos w sprawie przeznaczenia starego budynku szkoły: 

„Mieszkańcy wsi Strzyżew opowiedzieli się, aby przenieść tam bibliotekę, a miejsce po 

bibliotece przeznaczyć na magazyn. „Odnośnie przedszkola, to został uruchomiony oddział  

w budynku nowej szkoły i rodzice są bardzo zadowoleni. Na zebraniu wiejskim mieszkańcy 

podjęli decyzję o budowie nowego przedszkola w Strzyżewie. Na Komisji Budżetu… w dniu 

27 października p. Jędroszka również wnioskował o budowę nowego przedszkola.” 

Pan Przewodniczący Rady - Zwrócił uwagę, że są sprzeczności w projekcie budżetu na 

2010 rok, a mianowicie są zaplanowane środki na opracowanie projektu na budowę 

przedszkola w Sieroszewicach, ale zadanie to nie zostało ujęte w WPI. 

Pan Wójt - Wyjaśnił, że nie ma dlatego, że wieś Sieroszewice złożyła wniosek i podjęła 

uchwałę, aby przeznaczyć na ten cel fundusze sołeckie. Poinformował, że uczestniczył  

w zebraniu wiejskim i wyjaśniał, że w najbliższych latach nie będzie budowane przedszkole  

w Sieroszewicach, twierdząc, że jest to nierealne.  

Pani Przewodnicząca Komisji – stwierdziła, że opracowanie projektu jest równoznaczne  

z rozpoczęciem inwestycji. „Uważam, że są to stracone pieniądze, ponieważ projekt 

przygotowany z takim wyprzedzeniem straci na aktualności.” 

Pan Wójt - poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa przysłała pozytywną opinię 

dotyczącą projektu budżetu gminy na 2010 rok. Zapewnił członków Komisji, że do końca 

kadencji nie będą rozpoczynane nowe inwestycje.  

Pan Jerzy Kasprzak – przypomniał, że na Komisji głosowany był wniosek p. Jędroszki,  

aby w budynku po starej szkole zrobić przedszkole. Wyraził opinię, że wydatki związane  

z opracowaniem projektu na budowę przedszkola w Sieroszewicach – będą to utopione 

pieniądze. 

Pani Teresa Lemiesz – „Należałoby im powiedzieć, że opracowanie projektu nie jest 

jednoznaczne z wybudowaniem przedszkola. Wieś Sieroszewice nie poczuwa się,  

aby wesprzeć GOK, albo przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego na inny cel np. na 

budowę ‘Centrum wsi’.” 

Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że złożony wniosek spełnia 3 kryteria określone w ustawie  

o funduszu sołeckim, a mianowicie: jest zadaniem własnym gminy, będzie służyć poprawie 

życia mieszkańców wsi, jest zapisane w strategii rozwoju gminy. Dodał, że wniosek ten nie 

mógł być odrzucony, z uwagi na to, że nie posiadał błędów formalnych.  

Pan Jerzy Kasprzak – zwrócił uwagę, że wcześniej było mówione, że w pierwszej 

kolejności będzie tworzone przedszkole w Strzyżewie.  

                                                 
1
 Art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z dnia 8 października 

2001 roku ze zmianami). 
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Pan Wójt – stwierdził, że z jego strony nie było deklaracji odnośnie budowy przedszkola w 

Sieroszewicach, ale taka jest wola wsi, aby pieniądze z funduszu sołeckiego przeznaczyć na 

opracowanie projektu.  

Pan Jerzy Kasprzak – zadał pytanie odnośnie zwrotu środków z funduszu sołeckiego  

w przypadku nie zakończenia planowanej inwestycji? 

Pan Wójt – odpowiedział, że zwrot nastąpi. Zobowiązał się, że na najbliższym posiedzeniu 

Komisji Budżetu… odpowie, czy Rada Gminy ma takie kompetencje, aby zmieniać uchwałę 

zebrania wiejskiego w sprawie wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego.  

Pani Teresa Lemiesz – zapytała, czy w przypadku powstania stowarzyszenia w Ołoboku 

będą na ten cel środki w budżecie?  

Pan Wójt – „Obecnie nie zostały zaplanowane środki w formie dotacji.” 

Pani Przewodnicząca Komisji – wnioskowała o wykreślenie z projektu budżetu gminy na 

2010 rok zaplanowanej kwoty 22.161,00 zł. na wykonanie projektu budowy przedszkola  

w Sieroszewicach z przeznaczeniem na modernizację GOK. 

 

Wniosek w powyższej sprawie został przyjęty, ponieważ za przyjęciem głosowało  

5 członków Komisji i 1 „wstrzymał się” od głosu.  

 

Pan Przewodniczący Rady – wyraził swoją opinię, że jeżeli chodzi o przedszkole  

w Strzyżewie, to jest zwolennikiem sprzedaży budynku po starej szkole i wybudowania 

nowego przedszkola.  

Pan Wójt – przypomniał swoją koncepcję odnośnie zagospodarowania budynku po starej 

szkole, aby utworzyć tam przedszkole i bibliotekę, z uwagi na dobrą lokalizację. 

Pan Henryk Przybylak – zwrócił uwagę, że Rada Gminy podjęła już wcześniej uchwałę 

zatwierdzającą „Plan Odnowy Wsi”, w którym zostało ujęte zadanie związane z adaptacją 

budynku po starej szkole podstawowej na bibliotekę publiczną.  

Pan Jerzy Kasprzak – „Jest wzorzec, że pieniądze sołeckie powinny być przyznawane  

w zależności od ilości mieszkańców. Proszę prześledzić, czy budżet gminy jest dzielony 

proporcjonalnie na poszczególne wsie wg tej zasady. W Rososzycy, jak była robiona 

kanalizacja, to 2 lata wcześniej były już wstrzymane wszystkie inwestycje drogowe, a teraz 

tam, gdzie jest robiona kanalizacja – jest budowanych najwięcej dróg.” 

Pani Przewodnicząca Komisji – wnioskowała o zdjęcie kwoty 20 tys. zł. zaplanowanej na 

projekt związany z rozbudową biblioteki w m. Strzyżew z przeznaczeniem na opracowanie 

dokumentacji dotyczącej przystosowania budynku po starej szkole na przedszkole. 

 

Wniosek w powyższej sprawie został przyjęty, ponieważ za przyjęciem głosowało  

5 członków Komisji i 1 był „przeciw”.  

 

Pan Jerzy Kasprzak – „W projekcie budżetu zostało zaplanowane 30 tys. zł. na organizację 

dożynek gminnych. Czy nie należałoby przeznaczyć również środków na organizację innych 

imprez na wsi np. organizację dożynek wiejskich z zastrzeżeniem, że nie można ich 

przeznaczyć na konsumpcję?” 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że widzi taką możliwość w formie przesunięcia wolnych 

środków, ale dopiero w przyszłym roku. 

Pani Przewodnicząca Komisji – zgłosiła uwagę do projektu budżetu, że jeśli chodzi o wieś 

Latowice, to nie zostały uwzględnione priorytety – budowa ścieżki rowerowej z Latowic do 

Sieroszewic. Dodała, że chodzi o bezpieczeństwo dzieci dojeżdżających rowerami do szkoły 

w Sieroszewicach.  
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Pan Jerzy Kasprzak – „W Rososzycy zrobiono ok. 200 m. asfaltu, koryto zostało 

podniesione wysoko, a pobocza są bardzo nisko, co jest dużym utrudnieniem dla dzieci 

idących do szkoły.” 

Pan Przewodniczący Rady – stwierdził, że należy się cieszyć, że został zrobiony chociaż 

taki krótki odcinek drogi, ponieważ nie było to ujęte w planie. 

Pan Marek Rosik – wyraził opinię, że jak są budowane drogi, to zaraz powinny być robione 

pobocza. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu gminy Sieroszewice na 2010 rok wraz  

z poprawami. Za przyjęciem projektu budżetu głosowało 5 członków Komisji i 1 „wstrzymał 

się” od głosu. 

 

Ad. 6) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieroszewice na 2010 rok. 

Pani Joanna Glapiak – dodała, że w tym roku został dołączony oddzielny Program 

Przeciwdziałania Narkomanii.  

Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem, ile środków zostało 

zaplanowanych na świetlicę środowiskową?  

Pan Tomasz Woźniak – wyjaśnił, że 7 tys. zł. na jedną świetlicę. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieroszewice na  

2010 rok. 

 

Ad. 7) Nikt z pośród członków Komisji nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Ad. 8) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia p. Przewodnicząca Komisji dokonała  

o godz. 14:15 zamknięcia posiedzenia Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Promocji. 

 

 

 

 

Protokółowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, 

………………………….                                                        Pomocy Społecznej i Promocji 

Joanna Glapiak  

insp. d/s. obsługi Biura Rady      

i spraw organizacyjnych   ……………………………… 

                                                                                                         Krystyna Kois – Jaźwiec 
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Członkowie Komisji: 

 

1. Kois – Jaźwiec Krystyna ………………… 

 

2. Majewski Dariusz ………………………… 

 

3. Lemiesz Teresa   ………………………… 

 

4. Przybylak Henryk  ……………………… 

 

5. Rosik Marek ……………………………… 

 

6. Kasprzak Jerzy …………………………… 

 

7. Wojtczak Arkadiusz ……………………… 

 

 

 

 

 

 


